
Zápis z jednání krajského shromáždění Klubu bechtěreviků o.s. – středočeského kraje 

ze dne 15.2.2014, konaného kanceláři KB – zasedací místnosti. – 9.00 hodin 

 

Pro nízkou účast se konalo až následné zasedání od 10.00 hodin 

 

Přítomni :  - Brabec, Češka, Fajkus, Fanta, Hrabák, Katuščák, Luťha, Mádl, Mádlová,  

    Martínek, Ort, Petrovičová, Podlucká, Soukenka, Stránská, Svoboda,  

                         Vedralová 

  - prezenční listina přiložena  

Hosté :  -  

Omluvili se : - Kulhánek, Meduna,  

 

1) Program byl schválen. 

2) Zprávu středočeského krajského výboru o činnosti krajské organizace za období od 

posledního krajského shromáždění přednesla předsedkyně KV Zdeňka Petrovičová –

schválená zpráva přiložena k zápisu 

3) Zprávu o hospodaření středočeské krajské organizace za rok 2013 přednesl člen 

výboru Václav Svoboda – písemně byl předložen přehled o hospodaření za rok 2013 - 

schválená zpráva i přehled jsou přiloženy k zápisu 

4) Plán práce – plán schůzek byl předložen písemně – schválený plán je přiložen k zápisu 

-  předpokládaný termín příštího krajského výročního jednání navržen na 14.2.2015. 

5) Rozpočet na rok 2014 

- Rozpočet, který je přiložen k zápisu, byl schválen   

6) Volba delegátů na celostátní Shromáždění delegátů dne 13.4.2013 

- Za delegáty byli navrženi a schváleni: Milan Brabec, Miroslav Mádl, Václav 

Luťha a Jaromír Fajkus  

- Za náhradníky byli schváleni Albín Kulhánek, Josef Neuberg a Eva Podlucká 

- Z titulu členů Výkonného výboru jsou delegáty: Jindřich Fanta a Zdeňka 

Petrovičová 

- Jako host – čestný předseda klubu je zván Karel Vedral 



7) Diskuse 

- Mirek Mádl informoval o Klubu pevného zdraví v rámci VZP na rok 2014 lze 

čerpat do 500,- Kč 

- Jindra Fanta informoval o členské základně, nových členech, i o těch, kteří budou 

letos vyřazeni, protože dlouhodobě nekomunikují. 

- Pozvánka na bowling do Kutné Hory – 29.3.-2014 – Milan Brabec 

- Brna dne 23.3.201, někteří členové jsou připraveni se zůčastnit 

- Informaci k časopisu podal Mirek Fajkus 

- Problematika „eBechtěrevika“ bude letos řešena trochu jinak, bude informace 

v březnovém časopise - Fanta 

- Členové si zakoupili ponožky a trička,  

- Výzva pro členy, aby si objednali trička dle nabídky, která byla v lednovém 

časopise. 

- O zapůjčení magnetu požádal pan Katuščák, bude řešeno po vrácení od pana 

Meduny 

-  

 

8) Usnesení a závěr 

Krajské shromáždění schvaluje: 

l. Zprávu o činnosti 

2. Zprávu o hospodaření 

3.  Plán práce 

4. Rozpočet na rok 2014. 

5. Delegáty na SD 19.4.2014 

 

Zapsal : Fanta 

Ověřila: Petrovičová 

 


